
Představujeme vám Raka – seznamte se 
 

Pochází z Kopidlna... 
 

V rámci vojny sloužil u pohraniční stráže, pak 
po letech u té samé jednotky sloužil jeho syn 
Jan, ten mohl v době výkonu vojenské služby 
dokonce vycestovat do USA.  
 

Normálně se před vojnou a během vojny 
nesmělo ani do socialistických států!  

 
Kdo je tedy Zdeněk Svěrák a byl v minulém 

režimu ukřivděný nebo protěžovaný?  













JAK TO VIDÍM JÁ, 

jen malá poznámka o jeho "charakteru „pro ty, kteří nevědí o pozadí a vzniku 
"jeho" divadla jménem "JÁRA CIMRMAN". Tenhle úspěšný "komik, seriál" 
není výmyslem těch, kteří tomu dnes velí, řídi ho a hrají. Tento humorný a 
úspěšný nápad vzešel od jeho BÝVALÉHO kamaráda a známého herce ze 
seriálu "HOMOLKA-TOBOLKA" pana ŠEBÁNKA, kterému tento nápad v 
podstatě "ukradl".  

ŠEBÁNKA samozřejmě nepřizval ke spolupráci a lidově řečeno s ním 
"vyběhl", aby on sám "slízl smetánku" a pasoval se do role "tvůrce", takže se 
nelze divit jeho současnému podrazu na "svou rodnou stranu".  

Z bojovníka za "lepši zítřky" se stal "bojovník proti totalitě", ovšem ne tehdy, 
ale v dnešní době, kdy mu nehrozí žádné nebezpečí za "zradu strany" a jak je 
vidět, tak v těch křivárnách pokračuje i nadále.  

Paradoxem je, když bývalý "komunista" poplatný době těžící z členství v KSČ 
se najednou "bije v prsa" s vysvětlením pro hlupáky, že byl mladý, 
nezkušený, zmanipulovaný a tudíž, jak tehdejší prospěchářští křiváci, kteří v 
r. 68 "odložili průkazy" KSČ říkali na svou omluvu před stranickou komisi, 
"byli jsme pomýleni" Chlapec dělá hrdinu až po zjištění, že je po "bitvě" a 
navíc, v dnešní době "tepat" BABIŠE a "komouše" je přece IN.  



Bráno zpětným pohledem, lze bez ostychu říci, že ti dnešní "komouši", kteří 
zůstali nepokrytecky i nadále komoušema, a jsou i v parlamentě, po kterých 
řve kde jaký trotl ze sdružení politických "debil-stran", jenž byl do "sametu" 
jejich členem, ale po "převratu" se "převrátil" a stal se z něho vyznavač euro-
amerikanizmu, mají v těle více cti, než ti, kteří dříve řvali "čest práci" a dnes 
stojí na ulici a vítají "dragouny".  

Ale věřím tomu, že jen do té doby, než by se to opět "převrátilo", pak budou 
vítat, jak říkal PAROUBEK, třeba i "marťany". Politický parchant a prospěchář 
je horší než AIDS, ten se dá léčit a pokud ne, tak majitel brzy "trhne packou", 
tihle přežijí kde co a kde jaký režim, na rozdíl od našich mentálně 
"nepřizpůsobivých", se tihle zmetci umí "přizpůsobit" kde čemu a kde komu, 
jen když něco "kápne" a že nám tohohle "morálního odpadu" po "zemi 
české" pobíhá "neurekom".  

Z překrásných Beskyd vás všechny zdraví "valach jako poleno".  

Jarda 



VIDEO 




